

Title (en)

Vacuum cleaner nozzle.

Title (de)

Staubsaugermundstück.

Title (fr)

Buse d'aspirateur de poussières.

Publication

EP 0151738 A2 19850821 (DE)

Application

EP 84115059 A 19841210

Priority

DE 3405058 A 19840213

Abstract (en)

The invention relates to a vacuum cleaner nozzle having a nozzle plate (2) possessing at least one suction duct (3) and having at least one strip-type brush (6) arranged at the front of the nozzle. In this nozzle (1), the nozzle plate (2) and the strip-type brush (6) are horizontally and vertically adjustable relative to each other. The horizontal adjustment travel is at least sufficiently large for the front edge of the nozzle plate (2) and the front edge of the strip-type brush (6) to lie in one vertical plane. The structural effort required for the mutual adjustment of nozzle plate and strip-type brush is substantially reduced in that the strip-type brush (6) is arranged to be vertically adjustable in the housing of the vacuum cleaner nozzle (1) and is fixed resiliently in the horizontal direction. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Staubsaugermundstück mit einer mindestens einen Saugkanal (3) aufweisenden Mundstückplatte (2) und mindestens einer an der Vorderseite des Mundstückes angeordneten Bürstenleiste (6). Bei diesem Mundstück (1) sind die Mundstückplatte (2) und die Bürstenleiste (6) relativ zueinander in horizontaler und vertikaler Richtung verstellbar. Der horizontale Verstellweg ist mindestens so groß, daß die Vorderkante der Mundstückplatte (2) und die Vorderkante der Bürstenleiste (6) in einer senkrechten Ebene liegen. Der konstruktive Aufwand für die gegenseitige Verstellung von Mundstückplatte und Bürstenleiste wird dadurch wesentlich verminderd, daß die Bürstenleiste (6) im Gehäuse des Staubsaugermundstückes (1) vertikal verstellbar angeordnet und in horizontaler Richtung nachgiebig befestigt ist.

IPC 1-7

A47L 9/06

IPC 8 full level

A47L 9/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 9/06 (2013.01); **A47L 9/066** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0151738 A2 19850821; EP 0151738 A3 19850918; DE 3405058 A1 19850814

DOCDB simple family (application)

EP 84115059 A 19841210; DE 3405058 A 19840213